
Actielijst uitvoeringsagenda Skandia-Hulst.         ( 1 januari 2022 ) 
 

In dit overzicht zijn de actiepunten opgenomen uit het wijkontwikkelingsplan Skandia-Hulst.  

Acties die gereed zijn worden niet meer opgenomen in bij de volgende rapportering. Acties die bij de vorige voortgangsrapportage al gereed 

waren zijn dan ook niet meer opgenomen in deze lijst. 

 

De buurtvereniging 

Er voor elkaar zijn, oog hebben voor elkaar, elkaar ontmoeten en samen actief zijn in de wijk is belangrijk in Skandia-Hulst. De buurtvereniging 

speelt hierin een grote rol. Zij is dan ook erg blij dat zij een eigen plek zullen krijgen in het nieuwe schoolgebouw. Tot dat moment zijn zij actief 

in de aula van brede school Dommeldal,  

 

Actiepunt Stand van zaken  

Samen eten met buurtbewoners 
 

Loopt. Elke maand ca. 20-25 bezoekers aangevuld met een enthousiast clubje 
vrijwilligers. Kan alleen doorgaan in de periodes dat er geen Corona maatregelen zijn. 
 

 

Koffiedrinken met buurtgenoten en een 
praatje 
 
 

Loopt. Iedere dinsdagochtend is er een inloop koffiemoment. Vast aantal bezoekers 
tussen de 8-12 personen. Ook met de huidige maatregelen gaan dit nog door. 
 

 

Ruilboekenkast in de vereniging 
 

De ruilboekenkast staat al enige tijd in de ruimte van de buurtvereniging, maar er wordt 
nog weinig gebruik van gemaakt.  

 

Samen extra activiteiten voor ouderen 
invullen 
 

Dit wordt opgepakt zodra dit passend is gelet op Corona. De ruimte en beschikbare 
tijden in het schoolgebouw zijn beperkt om meer activiteiten overdag te organiseren.  

 

Opzetten klussendienst in de wijk 
 

Dit wordt opgepakt zodra dit passend is gelet op Corona.. Hiermee moet nog een start 
gemaakt worden. Het vinden van vrijwilligers is niet gemakkelijk in deze tijd. 

 

 

 

  



 

Langer thuis wonen en seniorenwoningen 

Het is belangrijk om als senior langer in je eigen woning te kunnen blijven wonen. Ook zijn er weinig seniorenwoningen waar bewoners 

eventueel naar toe kunnen verhuizen.  
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Wonen met gemak/mijn huis 
past 
 

In samenwerking met o.a. de 
LEV-groep 

Mijn huis past is in het eerste kwartaal 2021 gestart. De wijk Akert en 
de Coevering zijn aangeschreven. De rest volgt nog.  
 

 

Activerend huisbezoek 
 

In samen werking met o.a. de 
LEV-groep 

Activerend huisbezoek is al jaren een lopend project. Hiervoor 
worden alle 75 en 80 jarige aangeschreven en uitgenodigd voor een 
gesprek als daar behoefte aan is. Bij het Activerend Huisbezoek komt 
een door de LEVgroep getrainde vrijwilliger bij de bewoner thuis om 
informatie te verstrekken over vragen die bij hen leven op het gebied 
van zorg en welzijn. De vrijwilligers zijn opgeleid en worden 
ondersteund door de LEVgroep. Dit project wordt vanwege corona 
een tijdje aangepast (telefonisch contact i.p.v. fysiek). 
 

 

Toevoegen 
seniorenwoningen 
 
 

Studie bij de gemeente Studie gereed in 2022 

 

 

Straatambassadeur  

Er is een mogelijkheid om straatambassadeur te worden voor de straat. Deze persoon is degene die een nieuwe bewoner in de straat opvangt 

en even wegwijs maakt in de wijk. Tevens is de straatambassadeur beschikbaar als iemand in de straat een keer hulp nodig heeft om bijv. de 

weg te vinden richting de gemeente. 
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Straatambassadeur 
 
 

Vinden van 
straatambassadeurs. 
Organisatie ligt bij de LEV-
groep. 

De eerste straatambassadeurs zijn gestart, maar loopt nog door.   



 

 

Verkeer, openbare ruimte en verlichting 
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Herinrichting wijk 
Hulst 
 
 

Samen met werkgroep uit de wijk tot 
ontwerp komen 

Er wordt gekeken naar de mogelijke oplossingen voor de 
parkeerdruk in de wijk Hulst. Het betreft geen totale ‘herinrichting’ 
van de wijk Hulst. 
Project moet nog opgestart worden; 1e helft 2022 
Uitvoering in 2022 en 2023 
 

 

Oversteek 
Elsbroekpad en 
straat Hulst 
 

Plaatsen waarschuwingssysteem In voorjaar 2022 worden offertes uitgevraagd bij verschillende 
partijen. Aanleg najaar 2022   

 

Tweede ontsluiting 
Hulst 
 

Mogelijkheden onderzoeken een tweede ontsluiting voor de wijk is gewenst. Dit zou gekoppeld 
kunnen worden aan de ontwikkeling van het perceel Hulst 87.  Hier 
is nog geen planning aan te hangen. 
 

 

Straat Hulst 
 

Aanleg snelheid remmende drempels Met de straat is overeenstemming bereikt over de aanleg van twee 
drempels. Start aanleg 1de kwartaal 2022 

 

Beneden Beekloop 
 

Aanleg snelheid remmend plateau De gesprekken met de bewoners lopen nog. Verwachte uitvoering 
in voorjaar 2022. 

 

Rietstraat 
 

Plaatsen Smiley snelheidsmeetbord Is geplaatst. 

 

Parkeren 
 
 

Inrit bij Hulst 63 omzetten naar 
parkeerplaats 

Overleg met bewoner Hulst 63 heeft plaatsgevonden en er is 
overeenstemming bereikt. Bij akkoord zal het werk gecombineerd 
worden met de aanleg van snelheid remmende drempels in de 
straat Hulst. 1de kwartaal 2022 
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Verlichting 
 
 

 
Aanbrengen verlichting achterpad 
Hulst/spoor 

 
Gereed. Uitgevoerd in november 2021. 

 

Ziggenstraat 
 
 

Eenrichtingsverkeer via bebording Een bewonersbrief is verstuurd waar verschillende 
reacties/bezwaren op zijn binnen gekomen. Om de eventuele 
noodzaak en gevolgen van eenrichtingverkeer te kunnen bepalen is 
een verkeersonderzoek met verkeerstellingen noodzakelijk. De 
verkeerstellingen zijn in november 2021 uitgevoerd.  
Vervolgens moet met deze verkeerstellingen inzichtelijk gemaakt 
worden wat de gevolgen zijn van invoeren van eenrichtingverkeer 
voor de rest van de wijk. Wanneer de gevolgen acceptabel zijn 
wordt de buurt opnieuw geïnformeerd en zullen we formeel een 
verkeersbesluit nemen, waartegen nog bezwaar en beroep open 
staat. Wanneer hier geen bezwaar tegen wordt gemaakt zal 
uitvoering naar verwachting in 2022 kunnen plaatsvinden.   
  

 

 

Duurzaamheid en bewegen 

 

Er is veel belangstelling voor duurzaamheid in de wijk, mensen willen graag mee doen, maar ook graag dat iemand het voor ze organiseert. 

Daarnaast is er veel belangstelling voor bewegen en spelen in de wijk. Dit wordt heel belangrijk gevonden. 
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Organiseren duurzaamheidsavond, 
breed over energie, klimaat en 
biodiversiteit 
 
 

Gemeente organiseert dit samen 
met partners zoals Buurkracht, 
IVN, Milieudefensie  

17 november 2021 stond een lezing gepland voor 
klimaatadaptatie en waterbeheersing. Deze bijeenkomst is 
niet door gegaan in verband met weinig aanmeldingen (4 
personen gemeente breed), en daarnaast de geldende 
Covid maatregelen. Een deel van de thema’s is ook aan 
bod gekomen bij het EnergyWebinair. Er wordt bekeken of 
het organiseren van een nieuwe activiteit zinvol is. 
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Starten Energyparty’s 
 
 

Buurkracht Doordat het Coronavirus de kop op stak was het niet 
mogelijk om Energyparty’s te organiseren bij de mensen 
thuis. Daarom werd besloten een EngergyWebinar te 
organiseren. Gemeente breed dus niet expliciet voor 
Skandia-Hulst. Om de inwoners te attenderen op het 
EnergyWebinar en de bijbehorende bewonersenquête 
heeft de gemeente een brief verstuurd die ondersteund 
werd met enkele persberichten in lokale bladen. 286 
mensen hebben de enquête ingevuld en 103 mensen uit 
de gemeente Geldrop-Mierlo hebben deelgenomen aan 
het Webinar. Dit is in 2021 afgerond. 
  

 

Spelen en bewegen 
 

Uitvoering Speelruimteplan De aannemers zijn klaar met de aanleg van de 
speeltuinen, de beplanting wordt aangebracht. Opgeleverd 
eind december 2021. Gereed 
  

 


